
Obiski po osnovnih organizacijah

Še vsebina, pa bo...
Po programsko-volilni konferenci, ki je bila

v decembru mesecu, je predsedstvo konference
mladih delavcev obiskalo več OO ZSMS v zdru-
ženem delu. Program obiskov so izdelali pred-
vsem na podlagi aktivnosti posameznih organi-
zacij. Obiski so imeli osnovni namen spoznati
razmere za delo in ugotoviti, kakšno vlogo ima-
jo OO ZSMS v povezavi z ostalimi DPO in sa-
moupravnimi organi.

Težave, na katere so opozorili v večini OO
ZSMS, so predvsem:

slaba idejno-politična usposobljenost mladih
tako v sami OO ZSMS, kot tudi delegatov v
ostalih organih samoupravljanja in upravljanja,
kakor tudi delegatov v posameznih ali temelj-
nih delegacijah;

prisotnost delegatov je vse preveč formalna
— brez prave povezave med delegati in OO
ZSMS, kakor tudi med sredino, ki jo je delegi-
rala;

aktivnost mladih komunistov je premajhna v
okviru OO ZSMS;

akcije mladine so vse preraalo povezane s
sindikatom, kar naj bi bila njihova temeljnana-
loga.

Obiskali so naslednje OO ZSMS: SLOVENI-
JA AVTO, LITOSTROJ — TOZD Prodaja, IMP
TRAA, Stavbenik, ISKRA — Feriti, LEK, ISKRA
— TV PR2AN, Megrad, Mobilia, Skip, Slovin,
Avtomontaža, Union. Nekaj OO ZSMS, ko so
jih nameravali obiskati, niso obiskali predvsem
zato, ker ni bilo mogoče vzpostaviti stikov z
njihovimi vodstvi.

V mesecu februarju je OK ZSMS obiskala
delegacija RK ZSMS. Med tem obiskom so obi-
skali tudi OO ZSMS ISKRA — TV Pržan. Mlade
pestijo predvsem problemi zaradi nizke kvalifi-
kacijske strukture, velike fluktuacije kadrov,
reševanje osebnih eksistenčnih problemov je
prepočasno . . .

Mladi so številčno dobro zastopani v vseh
delegatskih strukturah, medtem ko sta njihova
povezanost in vloga premajhni.

Obiskali so tudi mladinsko organizacijo LEK,
ki se srečuje s problemi neaktivnosti članov.
Neaktivnost pogojuje delo v več izmenah,
imajo pa tudi precej zaposlenih mladih mater.

Povezanost z ostalimi DPO in samoupravni-
mi organi je slaba. Tudi informiranost je pre-
majhna. Izvedene akcije sicer kažejo, da so or-
ganizacijsko sposobni, prežeti pa jih bo potreb-
no s konkretno vsebino. Obiski po OO ZSMS
so staina naloga in bodo z njimi nadaljevali.

Tone Anderlič

NOVA OSNOVNA ORGANIZACIJA
(lo) Konec lansikega leta so v krajevni

skuipnosti Garneljne-Rašica uistamovili osnov-
no oirganizaoijo ŽSMS. Na prvi konferenci so
mladi ipmiipravili prograim, ki ga zelo uspešno
izvajajo. Najprej so^ s prostovoljnim delom
uredili Muibsike prostore, v katerih se že vrsti-
jo razne prireditve. še največ zanimamja ve-
Ija športoieimu uidejsitvovanju, ifcjer so se mla-
di v velikem številu udeležili akcije za izgrad-
njo šipoirtnih igrišč. Dasegli so že tudi prvi
usipeh — 3. mesto ekipno na občiaiskem pr-
venstvu v velesilalomu v Kranjiski gori.

Zatpisati velja, da se roladkia v Gatneljnah
prdbuja, zagnanosti ne manj;ka, čeprav vedo,
da bodo morali še marsiikaj postariti.

VZTRAJNI POHODNIKI

Devetdnevnega pohoda po poteh XIV. divi-
zije na Štajersko so se udeležili tudi štirje po-
hodniki iz Šiške: Silva Kic, Mojca Rugelj, Bo-
jan Mele in Lojze Ovijač. V dežju, blatu, vetru
in snegu so prehodili 400 kilometrov in bili ra-
zen vojakov edini, ki so vzdržali celo traso.

Na dolgi poti je bil vsak počitek dobrodošel.
Če pa je tu še streha nad glavo, topel čaj in
štajerski kruh, potem bodo napori prihodnjega
dne zagotovo lažje premagljivi. (Foto: L. Ovijač)

OHRANJANJE PODATKOV
O DOGODKIH V NOV

S smrtjo vsaikega borca gre del nezapisane
zgodovkie NOV v grob. Zato in na pobudo
krajevnaga odlbora ZZB smo se iraladimci v
OO ZSMS Stainežiče-Medno odiločili, da usta-
novimo zgodovinaki ikrožek v oikviru komisije
za iidej,noipoilitično delo p̂ri OO ZSMS. Naloiga
krožka je zapisovanje Ln apisovanje dogod-
kov na abrnočijii naše KS, s pomačjo initervju-
janja boircev, ki so se ,na inašern območju
boriM ali ,pa so kaikonkoli povezani z dogaja-
njem iz NOV na tem terenu. Pozabi hočemo
oteti ivsak podatek o dogajanjih v času NOV.
Za začeteik smo se povezaLi z oboinskirn od-
borom ZZB, ki ima eaiako nalogo in i<ma pri
tem deliu že več izkušenj.

Janez Kopač

Dopisujte v
vaše
glasilo

20 LET PLODNEGA DELA -
TABORNIKOV

(st) Pred zimskimi počitnicami so se zbra-
li na odredovi konferenci taborniki iz 7 enot
odreda Rožnik ter pregledali preteklo delo in
začrtali smernice za delo v letu 1979. Pouda-
rek celoletni dejavnosti pomeni predvsera
priprave na 20. obletnico ustanovitve odreda
ROŽNIK v Spodnji Šiški, kjer je sedež tega
odreda. Odred je v zadnjih letih razširil orga-
nizacijo praktično po vsej šišenski občini, saj
ima enote v kadetski šoli v Tacnu, v Šmart-
nem pod Šmarno goro, v domu Otona Župan-
čiča in v šoli in domu ŽEKŠ v Sp. Šiški ter
v krajevni skupnosti Hinka Smrekarja in Mi-
lana Majcna. Posamezne enote pa delujejo
tudi v drugih krajevnih skupnostih, od Ko-
sez prek KS Staneta Rozmana do KS šmart-
no.

Najtežje delo v letu 1979 bo za mlado od-
redovo vodstvo sotovo borba za nov DOM
TABORNIKOV, ki je bil vrsto let edino za-
točišče tabornikov na Gasilski 17a, kjer se se-
daj bohoti telovadnica osemletke Zvonka
Runka. Rožnikovci so sedaj raztreseni po
•vsej občini in tako najbolj občutijo pomanj-
kanje lastnih prostorov. Občinski možje so
še vedno držali obljubo, pravijo taborniki in
zato tudi letos z vsem zaupanjem in optimiz-
mom pričakujejo dolso pričakovani in ob-
ljubljeni DOM TABORNIKOV v Sp. Šiški.

ZIMOVANJE TABORNIKOV
(st) Letošnje zimske počitnice so tudi tabor-

nikom pokvarile načrtovano delo. Večina se je
odločila prebiti v Martuljku (ODV in RO),
Bobri na Pokljuki, Rožnikovci pa v Bohinju in
na Blokah.

Slabo vreme je večino zimovanj precej po-
kvarilo. Tako smučarji niso uspeli v celoti iz-
peljati idealno sestavljenih programov za uče-
nje smučanja. Preveč dni je bilo slabih in ne-
ustreznih za smučarske spretnosti.

Rožnikovci so slabo vreme na Blokah izko-
ristili za odlične taborniške in druge akcije. Na-
vezali so odlične stike z mladinsko organizacijo
iz Cerknice, pogovarjali so se s predstavniki
občinske skupščine, z borci NOB z Dakijera na
čelu so obujali spomine na dogodke iz zadnje
vojne, z vojaki so se pomerili v športnih disci-
plinah in šahu, predvsem pa so več časa posve-
tili kulturno zabavni akademiji, ki so jo skupno
z mladinci iz Cerknice priredili v Domu JLA.
Stevilni rezultati s smučarskih in drugih šport-
nih ter družbenih tekmovanj dokazujejo, da so
se taborniki odlično počutili in da jim slabo
vreme ni skazilo dobre volje.

Prvič doslej so se jim pridružili tudi tabor-
niki iz Rovinja, s katerimi Šiškarji že deseto
leto konkretno sodelujejo. Poleti pa se bodo
spet srečali na letovanju na tabornem prostoru
ZTO Ljubljana-Siška v Rovinju.


